



验证报告

Verification Report

报告编号 A2210356468101E
Report No. A2210356468101E

第1页共 70 页
Page 1 of 70

CENTRE TESTING INTERNATIONAL



报告抬头公司名称 浙江天正电气股份有限公司
Company Name ZHEJIANG TENGGEN ELECTRIC CO.,LTD.
地址 浙江省乐清市柳市镇苏吕工业区
Address SULV INDUSTRIAL AREA, LIUSHI TOWN, YUEQING CITY, ZHEJIANG PROVINCE

结论 Conclusion

测试样品 Tested Sample	依据标准/指令 According to standard/directive	结果 Result
提交样品 Submitted Sample	欧盟 RoHS 指令 2011/65/EU 及其 修订指令(EU) 2015/863 RoHS Directive 2011/65/EU with amendment (EU) 2015/863	符合 PASS

符合表示检测结果满足欧盟 RoHS 指令 2011/65/EU 及其修订指令(EU) 2015/863 要求的限值。

PASS means that the results shown on the report comply with the limits set by RoHS Directive 2011/65/EU with amendment(EU) 2015/863.

主 检
Tested by

陈丹

审 核
Reviewed by

郭世荣

批准
Approved by

张琳

日 期
Date

2021.09.18

张琳

技术经理 Technical Manager

No. R465021283

宁波市华测检测技术有限公司

宁波高新区菁华路 76 号厂区东首第一、二层

Centre Testing International (Ningbo) Co.,Ltd.

1-2F, Eastern Factory, No.76, Jinghua Road, High-Tech Zone, Ningbo, Zhejiang, China

验证报告
Verification Report

报告编号 A2210356468101E
Report No. A2210356468101E

第2页共 70 页
Page 2 of 70

报告内容 Report Content

样品信息 Sample Information.....3

检测要求 Test Requested3

产品图片 Photo(s) of the Product(s)4

检测依据 Test Method5

检测结果 Test Result(s)7

检测流程 Test Process.....31

测试部件图片 Photo(s) of the Tested Component(s)35

RoHS 指令豁免项目 Exempted Items of RoHS Directive.....45

验证报告

Verification Report

报告编号 A2210356468101E
Report No. A2210356468101E

第3页共 70 页
Page 3 of 70

以下测试之样品及样品信息由申请者提供并确认 The following sample(s) and sample information was/were submitted and identified by/on the behalf of the applicant

产品名称 Product Name	塑壳断路器 Moulded Case Circuit-breakers
产品型号 Product Part No.	TGM3E-250M
产品规格 Product Specifications	3300 250A
样品接收日期	2021.08.30
Sample Received Date	Aug. 30, 2021
样品检测日期	2021.08.30-2021.09.18
Testing Period	Aug. 30, 2021 to Sep. 18, 2021

检测要求

参考欧盟 RoHS 指令 2011/65/EU 及其修订指令(EU) 2015/863, 对所提交样品中的铅(Pb)、镉(Cd)、汞(Hg)、六价铬(Cr(VI))、多溴联苯(PBBs)、多溴二苯醚(PBDEs)和邻苯二甲酸酯【邻苯二甲酸二正丁酯(DBP)、邻苯二甲酸丁基苄酯(BBP)、邻苯二甲酸二 (2-乙基己基)酯(DEHP)和邻苯二甲酸二异丁酯(DIBP)】进行验证测试。

Test Requested

With reference to RoHS Directive 2011/65/EU with amendment (EU) 2015/863, to conduct verification test for Lead(Pb), Cadmium(Cd), Mercury(Hg), Hexavalent Chromium(Cr(VI)), Polybrominated Biphenyls(PBBs), Polybrominated Diphenyl Ethers(PBDEs) and Phthalates (Dibutyl phthalate(DBP), Benzylbutyl phthalate(BBP), Di-2-ethylhexyl phthalate(DEHP), Diisobutyl phthalate(DIBP)) in the submitted samples.